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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Miért vonja meg a szocialista-liberális kormány a közlekedési támogatást a sérült
gyermekeket nevelő családoktól? Mindezt az Esélyegyenlőség Évében?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Lajos egészségügyi
miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A társadalom minden tagjának felelőssége a fogyatékos emberek napi életének a
segítése. Az államnak össztársadalmi szinten kitüntetett szerepe van a fogyatékos emberek
helyzetén javítani, megteremteni a társadalmi részvételük feltételeit .
Magyarországon közel 30 ezer családban nevelnek valamilyen súlyos fogyatékkal élő
gyermeket. Autistákat, hallás- és látássérülteket, súlyos mértékben mozgáskorlátozottakat,
értelmi fogyatékkal élőket .

Minden jóérzésű ember előtt ismert, hogy milyen nehéz helyzetben vannak ezek a
családok. Legtöbb esetben az édesanya nem tud munkát vállalni hiszen a gyermek orvoshoz,
gyógypedagógiai - és fejlesztő intézménybe való mindennapos szállítása teljes mértékben
igénybe veszi az édesanyát vagy édesapát .

A 217/1997. (XII.1.) Kormányrendelet szabályozta a sérült gyermekek útiköltség
térítését, melyet Önök megváltoztattak a 319/2006 . (XII. 23 .) Kormányrendeletükkel,
melynek értelmében a korábban kapott költség mindössze 1/3-át kapják januártól a szülők .

Ezek a gyermekek nem szállíthatók tömegközlekedési eszközön, személyautóval
biztonságos a szállításuk .
Természetesen a Rehabilitációs Bizottság állapítja meg az erre való jogosultságukat .
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Írásbeli kérdés



Tisztelt Miniszter úr!

A fentiek alapján kérdezem Öntől :

A szociálisan érzékeny szocialista liberális kormány meddig növeli a legnehezebb helyzetben
lévők esélyegyenlőtlenségét?

Számíthatnak-e a sérült gyermeket nevelő családok arra, hogy visszavonják a szóban forgó
rendeletet és megkapják a korábban megállapított gépkocsira járó 67,5%-os támogatást?

Megkapják-e visszamenőleg is?

Várom válaszát .

Szeghalom, 2007. március 02 .
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